
Agenda-forklaring: Orientering=O; Debat=D; Beslutning=B

 

 

1 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde, tirsdag den 7. februar 2023 

Tidspunkt: (sandwich fra 16:45) 17:00– 19:00 

Sted:   Mødelokalet på NE.  

Referent:  Nicki 

Til stede:  Kristian, Tine, Nicki, Per, Laura, Nina, Tore, Kaisa  

Fraværende: Arendse, Martha, Liva, Hans Peder, Jannie, Eva, Jens Kristian, Torben, 

Bjarne,  

1) Godkendelse af referat fra de sidste 2 møder   (B) 

- Begge referater for møderne november 22, og januar 23, er godkendt. 

 

2) Godkendelse af dagsorden  

- Dagsorden godkendes af de fremmødte.  (B) 

 

3) Status fra       (O) 

a. Ledelse 

i. Tine opstart 

- Kommet godt fra start både i klub og skoledelen. Vil i de næste par år sættes 
fokus på udviklingen af skolens PLC. 

ii. Søby 

- Søby er tilbage igen på skolen. Arbejdsgruppen har fremlagt formatet til 
personalet, som på nuværende tidspunkt er i gang med at tilrettelægge forløb 
og indhold. 

iii. Brand og tidshorisont 

- Kristian orienterer om forløb for branden på FI i personalrummet og 
evakueringsdelen af børn og personale. Efterfølgende har der været opfølgende 
dialog med politi og beredskab omkring evalueringsprocesser på skolens 
matrikler og læring heraf til fremtiden. Personalerummet kan ikke bruges i de 
næste to måneder, måske længere, grunder renovering. 

iv. Ombygning af Gymnastiksal på NE. 

- Projektet ang. ombygning af gymnastiksalen er gået igennem og politisk er 
økonomien til projektet vedtaget.  Ledelsen har pt. brugermøder med 
forvaltning, arkitekter og interessenter om tilpasning af projektet. Forventet 
byggeforløb løber fra fra juni-september. 
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v. SFO – Status økonomi og på omplacering 

- Nicki har sammen med øvrige SFO-Leder gruppe evalueret forløbet med 
omplaceringen af en medarbejder, med skoleafdelingen, og givet inputs til hvor 
processen kan forbedres. 

- Det mærkes at SFO’en i budget 2023, skal spare 565.000 kr. SFO’en er pt. to 
medarbejdere mindre, end slut 2022. Det er ikke økonomi til at genbesætte 
stillingerne. 

- Med færre stillinger til rådighed, har SFO’en måtte ændre format i de tidlige 
tilsyn tirsdag og torsdag, for at kunne give børnene et godt alsidigt udvalg af 
aktiviteter.  

Personalet mærker også at det er svært at dække tilsynet i gården med mere 
end 1 medarbejder, hvilket giver øget udfordringer/presser arbejdsmiljøet for 
den enkelte, når der skal holdes opsyn med alle børn, nu hvor skolegården er 
blevet en åben skolegård. 

b. Formandskab 

- Orientering om kommende møde med alle skolebestyrelser ang. høringssvar 

vedr. mellemformer og økonomi herom. 

 

- Projekt Madspild. Nina har haft møde med Frederiksberg fonden og 

fødevarerbanken. Nina arbejder fremadrettet sammen med fødevarerbanken 

om en fondsansøgning til Frederiksberg fonden om midler til projektet.  

 

c. Elevråd 

- Elevrådet er ikke deltagende ved mødet. Punktet udgår. 

 

4) Forslag til forbedring af økonomi på specialundervisningsområdet (høringssvar) (D) 

a. Dagsorden til mødet i Undervisningsudvalget 2022-25 den 30. januar 2023 kl. 20:45 i 
Udvalgsværelse 1 (frederiksberg.dk) – pkt. 4 (og 6) 

b. Referat til mødet i Undervisningsudvalget 2022-25 den 30. januar 2023 kl. 20:45 i Udvalgsværelse 
1 (frederiksberg.dk) 

c. Derudover se vedlagte bilag 

d. Afgive høringssvar senest 21/2 

- Skolebestyrelsen drøfter de forskellige forslag, og samt hvilke konsekvenser de 

hver især kan have i forhold til skolens drift, undervisning mm. 
 

- Formandskabet skriver et høringssvar – Kristian står til rådighed med sparring. 
 

5) Arbejdsgrupperne status    (D) 

a. Skole/Forældre – kommunikationsgruppe?? 

b. Grøn skole? 

https://www.frederiksberg.dk/dagsorden-til-moedet-i-undervisningsudvalget-2022-25-den-30-januar-2023-kl-2045-i-udvalgsvaerelse-1
https://www.frederiksberg.dk/dagsorden-til-moedet-i-undervisningsudvalget-2022-25-den-30-januar-2023-kl-2045-i-udvalgsvaerelse-1
https://www.frederiksberg.dk/referat-til-moedet-i-undervisningsudvalget-2022-25-den-30-januar-2023-kl-2045-i-udvalgsvaerelse-1
https://www.frederiksberg.dk/referat-til-moedet-i-undervisningsudvalget-2022-25-den-30-januar-2023-kl-2045-i-udvalgsvaerelse-1
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c.  

- Det er svært at gå videre med udviklingen i arbejdsgrupperne, grundet manglede 
fremmøde blandt skolebestyrelsens medlemmer. 
 

6) Evt.      (O) 

Fremmøde i skolebestyrelsen. 

- Der opfordres kraftigt fra formandskabet at alle medlemmer kommer til 
møderne, for at sikre at der er ressourcer til at være en arbejdende bestyrelse. 

- Det vendes i skolebestyrelsen om mødetidspunktet er rigtigt, og hvad skal der til 
for at fremmødet bliver større til møderne – Det må afklares på kommende 
møde. 

 

Referat fra dialogmødet vedr. digital dannelse i SFO/Klub 

- Nina snakker med Torben om udgivelse af dette. 
 

 

 

 

 


